
Saksprotokoll i fylkestinget -  14.12.2021 
 
Avrøysting 
Innstillinga vart samrøystes vedteken. 
 
Vedtak 
1. Overskytande bompengar frå Fv. 500 Halsnøysambandet, kr 25.300.000 inklusive 
meirverdiavgift, vert foreslått disponert slik i prioritert rekkefølgje:  

 
Prosjekt 1 – Mogelegheitsstudie fv. 500 Tofte – Ranavik  
Prosjekt 2 – Fv. 500 Busslomme med avkøyrsle til Heio 
Prosjekt 3 – Fv. 5052 Busslommer «Landamarka» 
Prosjekt 4 – Fv. 5048 Busslomme/snuplass «Postbrekko» Høylandsbygdvegen 
Prosjekt 5 – Fv. 500 Tofte – Ranavik – punktutbetring; vegbreidde og kurvatur.  
 

2. Prosjekt 5 vert tilpassa dei resterande midlane, og ein vil såleis halda seg innafor ramma. 
Realisering av tiltaka er planlagt i perioden 2022-2023. 

 
3. Prosjektet er innarbeidd i framlegg til budsjett 2022/økonomiplan 2022-2025,  
investeringsprogram fylkesveg 2022-2025, som vert handsama i fylkestinget parallelt med denne 
saka. 
 
 


